
PROTOKÓŁ Nr LXIX/24 Z Nadzwyczajnej Sesji
Rady Gminy Ciechanów w dniu 12 kwietnia
2024 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.
W Sesji uczestniczyo 15 radnych na stan 15 radnych.

Ponadto udzia w Sesji wzili:

1. Pan Artur Frczkowski – Penicy Funkcj Wójta Gminy Ciechanów

2. Pan Krzysztof Gowacki – Sekretarz Gminy

3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy

4. Pan Henryk Gauze – Adwokat

5. Pan Stefan Pawowski – byy Wójt Gminy

6. Pan Sawomir Rudnicki – Radny Powiatu Ciechanowskiego

Przebieg obrad:

Obrady otworzy Pan Eugeniusz Olszewski – Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów.
Powita wszystkich obecnych oraz stwierdzi quorum wadne do podejmowania
prawomocnych uchwa.

Porzdek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Podjcie uchway w sprawie zmiany uchway Nr LVII/341/23 z dnia 29 czerwca 
2023 roku w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w pitki i w 
soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 
okrelajcego zasady handlu w pitki i w soboty przez rolników i ich domowników.

3. Podjcie uchway w sprawie uznania skargi na dziaalno Wójta Gminy Ciechanów 
za zasadn/bezzasadn.

4. Wolne wnioski i zapytania.

5. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

6. Zamknicie obrad.

Ad. 2 Podjcie uchway w sprawie zmiany uchway Nr LVII/341/23 z dnia 29 czerwca 
2023 roku w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w pitki i w soboty 
przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu okrelajcego zasady 
handlu w pitki i w soboty przez rolników i ich domowników

Pan Artur Frczkowski - Penicy Funkcj Wójta Gminy Ciechanów przedstawi projekt 
uchway wraz z uzasadnieniem.

Radny Petrykowski zapyta, czy zacznik nr 1, jest tym zacznikiem do tej uchway?

Pan Artur Frczkowski - Penicy Funkcj Wójta Gminy Ciechanów potwierdzi.



Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym podja uchwa w sprawie zmiany uchway Nr 
LVII/341/23 z dnia 29 czerwca 2023 roku w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 
handlu w pitki i w soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 
okrelajcego zasady handlu w pitki i w soboty przez rolników i ich domowników 
stosunkiem gosów:

Za – 13 gosów

Wstrzymao si – 2.

Ad. 3 Podjcie uchway w sprawie uznania skargi na dziaalno Wójta Gminy Ciechanów 

za zasadn.

Sekretarz Gminy przedstawi projekt uchway w sprawie rozpatrzenia skargi na dziaalno 
Wójta Gminy Ciechanów (osoby penicej obowizki). Poinformowa, e Komisja Skarg 
Wniosków i Petycji zebraa si ponownie na posiedzeniu w dniu 9 kwietnia 2024 r. i wyrazia 
swoje stanowisko uznajc skarg za zasadn.

Rada Gminy Ciechanów w gosowaniu jawnym podja uchwa w sprawie rozpatrzenia skargi 
na dziaalno Wójta Gminy Ciechanów (osoby penicej obowizki) stosunkiem gosów:

Za – 7 gosów

Przeciw - 3

Wstrzymao si – 5.

Ad. 4 Wolne wnioski i zapytania.

Radna Ostrowska nawizaa do wspólnych obrad Komisji Staych RG w dn. 26 marca br. 
Jako Przewodniczca Komisji przeprosia za zaistnia sytuacj (wykluczenie z dalszych obrad 
Radnego Nowakowskiego).

Radny Piotrowski zapyta na jakim etapie jest sprawa wykupu gruntów pod budow drogi w 
Chruszczewie?

Pan Artur Frczkowski - Penicy Funkcj Wójta Gminy Ciechanów - dokumenty, jeli chodzi o 
wykup dziaek – operaty szacunkowe s robione i to jest w Starostwie.

Radny Piotrowski zapyta, czemu tak póno, ten temat powinien by ju dawno zaatwiony?

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e pytanie nie do Niego, doda, e procedura powinna by 
wszczta na poziomie projektowania.

Radny Jezierski powiedzia, e jest to trudny temat i z tego co si orientuje, wacicielem 
gruntów jest Pan Kcki i bdzie tam problem, bo jeli jest tam poszerzenie drogi, a s tam 
dziaki budowlane, to jeli zabierze si grunt pod drog wtedy nie bd ,,wychodziy” wacicielowi 
gruntów dziaki budowlane i wtedy Gmina musiaaby wykupi wszystkie grunty, eby waciciel 
nie by stratny (ul. Bukowa).



Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e jest mowa o dwóch rónych drogach, chodzi o ul. 
Chruszczewsk a Pan Kcki to jest ul. Bukowa.

Radny Jezierski zgodzi si z powysz odpowiedzi.

Pan Artur Frczkowski powiedzia, e firma wesza ju na plac budowy, ale moe tylko zacz, 
doda, e 19 (kwietnia) bd konsultacje, zostay wysane powiadomienia do mieszkaców, przez 
dziaki których przechodzi ul. Chruszczewska.

Radny Jezierski zwróci si do Pana Wójta, e nie jest chyba wiadomy co mówi, bo mieszkacy 
Chruszczewa nie maj nic do wykupu dziaek w Kargoszynie, z tego co si orientuje ul. 
Chruszczewskiej w Chruszczewie jest ok. 70 m i nie tam potrzeby wykupowania gruntów 
na poszerzenie, jest wykupowane od Pana Falckiego i to jest Kargoszyn.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e nie myli poj, poniewa moemy udostpni ilo osób, 
które s wacicielami tych dziaek i nie s to osoby tylko z Chruszczewa, s te osoby z 
Kargoszyna i z Ciechanowa, które s zaproszone 19 kwietnia na konsultacje odnonie ulicy 
Chruszczewskiej.

Radny Jezierski zwróci si o konkretne informacje odnonie Chruszczewskiej, poniewa w 
Chruszczewie nie ma wykupu gruntu, poniewa jest tam szeroka droga.

Pan Artur Frczkowski odczyta informacje odnonie wykupu gruntów, s to dziaki, które cz z 
ul. Wierzbow.

Radny Jezierski powiedzia, e to jest wszystko Kargoszyn.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e spotkanie jest w Chruszczewie, bo jest tam wietlica i 
dotyczy zarówno mieszkaców Ciechanowa, Kargoszyna i Chruszczewa.

Radny Jezierski zaprzeczy, e Wójt bdzie wykupywa grunt w Chruszczewie. Grunt bdzie 
wykupywany w Kargoszynie.

Pan Artur Frczkowski zwróci si do Radnego Jezierskiego, i pomyli drogi: ul. Bukow cznie 
z Chruszczewsk,

Radny Jezierski powiedzia, e wie, e pomyli i przyzna racj w kwestii ul. Bukowej do 
Chruszczewskiej, ale odnonie Chruszczewskiej ma lepsze informacje ni Wójt.

Radny Petrykowski zwróci si do Wójta. Powiedzia, e dosta screena odnonie spotka z 
mieszkacami, zapyta o spotkanie z mieszkacami Mieszk, które ma si odby w poniedziaek w 
Urzdzie Gminy, czy to jaka pomyka, czy jaki ,,fejk”?

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia – fejk ew. pomyka, to ju zostao sprostowane.

Radny Piotrowski zapyta Pani Skarbnik, w zwizku z tym, e mieszkacy maj informacje, e 
rodki na remont budynku, pochodz z dotacji za frekwencj w wyborach, czy to jest prawda?

Pani Skarbnik odpowiedziaa, e nie wpyny te rodki i nie byy w prowadzone zmiany w 
budecie, nie mog wic by wydane, nie bdc wprowadzone do budetu.



Radny Petrykowski zwróci si o zestawienie iloci zameldowa w gminie za stycze- kwiecie, 
poniewa s plotki, e bardzo wzrosa ilo zameldowa na terenie gminy Ciechanów, zwaszcza 
midzy I a II tur wyborów (zestawienie przygotowa na poniedziaek).

Przewodniczcy Rady Gminy zwróci si do Wójta o wyjanienie, jak to si stao, e dobrze 
prosperujcy Klub Sportowy w Kownatach dowych na dzie 12 kwietnia nie ma rodków 
finansujcych? Doda, e od 2008 roku nigdy taki przypadek nie mia miejsca.

Pani Skarbnik odpowiedziaa, e rodki te mog by tylko uruchomione na podstawie 
wyonionego konkursu, aby mie podstaw do wypaty tych rodków.

Pan Artur Frczkowski doda, e od stycznia mona byo ten konkurs ogosi. W celu wyjanienia, 
poinformowa Radnego Jezierskiego, e posiada wykaz osób (odnonie wykupu gruntów), s to 
mieszkacy Chruszczewa i Kargoszyna.

Pani Katarzyna Kaliszewska – Sotys m. Kownaty dowe powiedziaa, e jako bya Prezes 
Klubu, zaley jej, eby Klub funkcjonowa dalej, zaznaczya, e na terenie Gminy jest tylko 
jeden klub sportowy.

Pan Artur Frczkowski powiedzia, e te dziaania zostay podjte dopiero teraz a nie w styczniu 
czy lutym, gdzie by na to czas. Doda, e budet by stworzony na pocztku roku i mona byo 
przewidzie t sytuacj i mona byo ogosi ten przetarg wczeniej i nie wie, dlaczego tak si stao. 
Odpowiedzia Pani Kaliszewskiej, e o tej sytuacji poinformowaa dopiero dwa tygodnie 
temu, ale procedura zostaa ju wszczta i 10 tys. z zostao przekazane na pierwsze dziaania 
Klubu, pozostae rodki przekazane zostan, w momencie wyonienia w przetargu. 
Poinformowa, e czekamy na rodki za najwysz frekwencj, poniewa Gmina miaa najwiksz 
frekwencj w wyborach parlamentarnych, jednak poprzednia Wadza nie wprowadzia zasad 
przyznawania tych rodków, natomiast obecny Rzd pracuje nad regulaminem i jest do 
pozyskania 250 tys. z (na cele sportowe).

Pani Kaliszewska odpowiedziaa, e adne 10 tys. z nie wpyno. Powiedziaa, e bya ju wczeniej 
u Pana Wójta Frczkowskiego i to nie byo dwa tygodnie temu, tylko wczeniej.

Radny Petrykowski zauway, Pan Artur Frczkowski by od lutego i te z tym nic nie zrobi, 
móg ogosi konkurs, doda, e te konkursy s od 5 lat.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e jeli chodzi o dziaanie i funkcjonowanie Urzdu, to jest 
ogrom spraw inwestycyjnych oraz zarzdzajcych, ale nie jest w stanie o wszystkim wiedzie 
po rocznej przerwie, co byo ustalane. Zapyta, czemu nie byo to zrobione? Zwróci si do 
Radnych, e powinni dziaa na rzecz swoich mieszkaców, a w tym przypadku te dziaania s 
opónione lub blokowane.

Radny Petrykowski zapyta, kiedy Rada blokowaa jakiekolwiek pienidze dla Klubu? 
Powiedzia, e Wójta zawsze ogasza konkursy i jest to obowizek Wójta.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e kolejny raz powtarza, e by na to czas, poniewa budet 
by uchwalony pod koniec roku, doda, e od stycznia do marca nie bya podpisana umowa z 
osob, która obsuguje boisko.

Przewodniczcy Rady zada pytanie czy a jeeli tak, kiedy bd pienidze dla Klubu Sportowego?



Pani Skarbnik odpowiedziaa, e jak bdzie ogoszony konkurs, na podstawie którego zostanie 
wyoniony beneficjent, zostanie podpisana umowa i wypacone rodki. Musi by podstawa 
prawna do wypaty rodków.

Przewodniczcy Rady powiedzia, e nie jest w kwestii Pani Skarbnik rozpisywanie 
konkursów, jeli kto zawini, to powinien mie odwag si do tego przyzna.

Radny Jezierski powiedzia, e prostujc jeszcze ul. Chruszczewsk, zgodnie z przedoonym 
wykazem, poinformowa wszystkich, e na 25 dziaek 3 osoby s z Chruszczewa, dlatego 
upiera si, e wikszo jest w Kargoszynie a nie w Chruszczewie.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e w Kargoszynie nie ma wietlicy, a jak ju wczeniej 
informowa, spotkanie jest w Chruszczewie, poniewa jest tam wietlica. 

Radny Jezierski powiedzia, e od 3 kadencji jest Radnym i nigdy nie sysza o adnych 
konsultacjach nt. drogi.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e dlatego teraz zaczy si odbywa, min. w sprawie 
zmiany lokalizacji targowiska.

Radny Truszczyski zapyta o drog Ujazdówek – Rutki Gowice – rodki na t drog znikay z 
budetu co roku a w tym znikny w ogóle, teraz syszy o drodze Pchcin – Ujazdówek. Na czyj 
wniosek zostao to przeoone?

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e nie moe odpowiada za budet na 2024 r., projekt by 
ukoczony w 2022 roku, nie wszed w ycie za firma, która to projektowaa ju nie istnieje. 
Naley teraz wykona aktualizacj tego projektu, jednak naley wyjani prawa autorskie.

Radny Truszczyski powiedzia, e przez 5 lat na tej drodze pojawili si 2 razy geodeci, zabili 
paliki i temat drogi znik, jak to jest moliwe? Teraz jest droga Pchcin – Ujazdówek.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e nie wie jak to si stao, to Radni obradowali na sesjach, 
komisjach przez ca kadencj.

Radny Petrykowski powiedzia, e skoro projekt by w 2022 roku…

Pan Artur Frczkowski sprostowa – w 2020 roku.

Radny Petrykowski powiedzia, e w tym czasie Pan Artur Frczkowski by Zastpc i 
przygotowywa projekt  na 2023 rok.

Pan Artur Frczkowski odpowiedzia, e by pracownikiem, takim ja inni, doda, e tworzenie 
budetu naley do Radnych i Wójta.

Radny Petrykowski nie zgodzi si z powysz odpowiedzi. Doda, e droga, o której mowa, bya 
zdejmowana na ostatniej Sesji na wniosek Wójta (penicego funkcj). 

Przewodniczcy Rady Gminy Ciechanów podzikowa wszystkim Radnym za wspóprac, Panu 
Wójtowi Pawowskiemu za godn naladowania wspóprac, Sotysom, podzikowania zoy 
wszystkim pracownikom Urzdu oraz zoy gratulacje radnym, którym udao si zdoby mandat 
na kolejn kadencj.



Penicy funkcj Wójta Gminy Ciechanów Artur Frczkowski podzikowa za wspóln prac 
Radnym. Sowa podzikowania za wieloletni wspóprac zoya Pani Wioletta Kujawa Skarbnik 
Gminy Ciechanów i Pani Magorzata Sochacka kierownik Referatu organizacyjnego i 
promocji Gminy Ciechanów.

Zamknicie obrad.

Przewodniczcy Rady Gminy podzikowa wszystkim za przybycie i zamkn LXIX Sesj Rady Gminy 

Ciechanów.

 

   Protokoowaa                                                                        Przewodniczcy Rady Gminy

  Magorzata Sochacka                                                             Eugeniusz Olszewski


